

# Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-09-13

**Styrelsens medlemmar:** Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Oscar Wadestig (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

**Frånvarande:** Per Jutterström, Hjalmar Dahlberg, William Lundström, Filip Zanton

**Även närvarande:**

**Mötet öppnas:** 12:25

## 1 Val av justerare

- Lukas Lindén Thöming väljs till justerare.

## 2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

## 3 Dagordning

### 3.1 Uppdateringar

#### 3.1.1 Internationella studenter

- UTN önskar att sektionen installerar en kortläsare i sektionerummet för betalningar istället för att använda Swish. Detta för att underlätta för internationella studenter som inte har tillgång till Swish.
- Styrelsen är för förslaget och ska kolla närmare på detta. Styrelsen anser vidare att det är ett relativt stort projekt och är inte i högsta prioritering i nuläget. Vice ska prata närmare med Kassören om att installera en kortläsare. Det finns enkla system, men det kommer ändå bli en kostnad på runt 5000. Tillsvidare kan sektionens kaffemuggar och ovveraller säljas till internationella studenter via Orbi.
- Vice informerar vidare om UTNs språkcafé som hålls varannan onsdag 17:15.

## 3.2 Uppdatera Policys (på riktigt den här gången)

### 3.2.1 Klubbverksuttagning

- Policydokumentet för klubbverksuttagningen bör uppdateras. I nuvarande policy står det att det endast är ett sök om året i februari. Detta gäller inte längre, utan det är ett sök på hösten samt ett på våren. Dessutom säger nuvarande policy att alla sökande ska kallas till intervju, något som klubbmästarna yrkar på att ta bort.
- Styrelsen beslutar att följande punkter tas bort från Policy Klubbverksuttagning:
  - *Uttagningen till klubbverket sker i februari månad för att motverka att uttagningen sker för nära inpå mottagningen och därför blir baserad enbart på intryck från denna.*
  - *Alla ska få möjlighet att presentera sig för Klubbmästarna i en intervju*

## 3.3 EDA

### 3.3.1 Ytterligare önskemål från reccar -FK och Koll?

- Reccar har undrat om Fadderkå och Koll ska med till EDA. Styrelsen diskuterar förslaget.
- En punkt som tas upp i diskussionen är vart gränsen ska gå. Om Fadderkå och Reccar är med, ska också GK bli inbjudna?

### 3.3.2 Arbetskväll

- Styrelsen planerar arbetskvällen inför EDA. Saker som ska göras är spexträning, inköpslista och koordination.

## 3.4 Medaljmiddagen

### 3.4.1 Datum bokad på UTHgård

- Medaljmiddagen hålls 13 december, på Lucia.
- Traditionenligt skall den nya styrelsen jobba i köket under sittningen.

### 3.4.2 Medaljer

- Medaljer måste beställas. Informationsansvarig berättar att beställning är redo att läggas, men betalning måste ske via Paypal. Detta ska diskuteras vidare med Kassören.

## 3.5 Möjlig finsittning

- Det finns möjlighet att hålla finsittning vid Borgen i höst. Det finns plats för 125 personer och biljettpriset skulle landa på strax under 500 kr.
- Styrelsen är för. Det enda som behöver fixas är spex och planera in datum. Styrelsen planerar in att hålla sittningen tidigt i december. Mer planering sker efter EDA.

### 3.6 Märkestävlingen

- Sektionens märkestävling är slut på söndag. Huvudfaddrar ska uppmanas påminna reccarna om tävlingen.

### 3.7 Dagens frukt

- Dagens frukt är grapefrukt.

## 4 Övriga frågor

- Styrelsebilderna är klara. Informationsansvarig diskuterar när de ska läggas ut.
- Vice påpekar att inte många nyare studenter har koll på vad som gäller vid utbytesstudier. Insatser bör göras för att få ut mer information om utbyte.

**Mötet avslutas: 13:06**

**Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)**

**Justerat av: Lukas Lindén Thöming (justerare).**